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Kids Playhouse's 2024 Summer Program offers an exciting and 

enriching summer experience for babies and children aged 10 months 

and above! With a wide variety of activities to choose from, including 

playgroup, reading, music, cooking, arts & crafts, stem, six bricks, 

taekwondo and more, there's something for everyone! Our 

experienced and friendly teachers lead the way, ensuring that your 

child has a fantastic time while learning new skills and making new 

friends. Give your child a summer they'll never forget - sign up NOW! 

 

Kids Playhouse學生可享額外 5%優惠!! 
 

Kids Playhouse Learning Centre 
Papillons Square Campus 將軍澳翩滙坊:  

將軍澳唐俊街 21 號翩滙坊 B1-6 

Shop B1-6, 21 Tong Chun Street, Papillons 
Square, TKO.  
Tel : 27088738 or WhatsApp 96628502 / 
96612095 
 

Working hours:  
Monday 2:00pm – 6:30pm  
Tuesday to Friday 9:30am – 6:30pm 
Saturday 9:30am – 5:00pm 
Closed every Sunday and Public holidays 
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‘ Ready for School’  Nursery Preparation class  
適合即將升讀幼稚園或幼兒園(PN)學生(*獨立上課) 

 

Ready for school (Unaccompanied) 
This course is for children who will be starting K1 or Nursery after the summer. 
Children will develop their independence and confidence in our environment, as 
they explore nursery rhymes, stories, games through a variety of hands-on 
learning experiences.  
Activities include: English conversation, flash cards, story telling, songs, games, 
role-play, movement & dance, reading time, Arts & Crafts. 
 

Ready for school 學生將在課堂內培養他們的獨立性和自信，通過各種遊戲學 

習探索童謠和幼兒最喜愛的故事及繪本，培養大小肌肉運動創造力及短期記憶

力多元發展。內容包括 - 會話、字咭、故事聆聽、音樂遊戲、角式扮演、閱

讀、美術、為孩子入學做好準備。 

Week Dates Week Dates 

Week 1 16/7 - 19/7  Week 5 13/8 - 16/8  

Week 2 23/7 - 26/7 Week 6 20/8 - 23/8 

Week 3 30/7 - 2/8 Week 7 27/8 - 30/8 

Week 4 6/8 - 9/8 
 

 

 
Age: 
Class suitable for study PN or K1 after summer 
 

Date & Time 
星期二至星期五 Tuesday to Friday (每堂 1.5 小時)  

9:00am – 10:30am / 10:45am – 12:15pm 
 
School Fees: 
$4200 (3 weeks)  
$8400 (6 weeks) 
$3080 (Twice a week 8 sessions) 
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暑假精選課程 

Summer School Build up  
(適合暑假後升讀幼稚園 K.1 & K.2學生) 

Summer School ‘Build up’  
Start with a “BOOK” 
 

Children who love picture books will definitely fall in love with books 
in the future! We believe that in the world of picture books, we can 
cultivate and practice various skills that are beneficial to life, and this is 
something that every child can do. Reading can also allow children to 
gain different forms of life experiences, expand their knowledge, and 
improve their life abilities. 
 
 Let’s start with a ‘ BOOK’ is the core of the Summer School Build up 
summer course. Introducing a wide range of picture books, children 
will be encouraged to branch out it, use their imagination and 
brainstorm ideas together as a group. This can cultivate children’s 
interest in reading, interact with others, learn new vocabulary, 
promote the development of children’s emotional abilities, and 
enhances their language skills. 
 

喜愛繪本的孩子，日後一定會愛上書本。我們相信在繪本的世界�是

可以培養及鍛鍊出有益人生的種種技能，而這是每個孩子都能做到

的。閱讀亦可讓孩子獲得不同形式的生活體驗，擴展知識的領域，提

升生活的能力。 

 

Start with a “BOOK” 是 Summer School Build up 暑期課程活動重點，透

過不同繪本，培養孩子閱讀興趣、幫助孩子學習新詞彙、促進孩子的

情感能力發展並增強他(她)們的語言能力、思想和情感。課堂內容: 

圖書閱讀、故事、音樂、遊戲及美術活動。 
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Summer School ‘Build up’  
Week Topic 

Week 1 
Dinosaurs 
16/7 - 19/7 

Studying dinosaurs is also a great way to encourage children to 
use their observation skills. You may be surprised to see that 
even very young children can identify dinosaurs by name or make 
guesses about how the dinosaurs moved or what they ate by 
looking at dinosaur pictures.  

Week 2 
Water 

Wonders: 
23/7 - 26/7 

This theme allows kids to have fun with water based activities and learn 
about water safety. Children will experiment which objects float/sink, 
learn about the Ocean, Water sports etc. 

Week 3 
Picnics 

30/7 - 2/8 

No one ever heard about a kid who doesn’t love picnics! This preschool 
summer camp theme idea is a perfect spot for kids to spark creativity. It’s 
a fantastic way to make mealtimes memorable and enjoy picnic time. 

Week 4 
Animal safari 

6/8 - 9/8 

The animal safari camp all about getting to know the fascinating world of 
animals through meaningful activities. Exploring these creatures through 
cards and observations, helps them to learn about nature. Engaging in 
animal-themed crafts it can help to unleash their creativity whilst 
learning about different species. 

Week 5 
Teddy Bear 
13/8 - 16/8 

Young children love their Teddy bears! 
Teddy Bears are so cute, and cuddly! This week we will have many 
activities that revolve around celebrating this beloved stuffed 
animal. For ‘Bear day’ we will invite the children to bring their teddy 
bear from home. Have all the kids to share a story about their bear.  

Week 6 
Clothes 

20/8 - 23/8 

‘Clothes’ is a fun theme that draws your children into learning the 
word, Why? It focuses on what they do every day: Get dressed! Children 
will learn about different kind of clothes, what to wear for certain 
occasions, for example; Birthday parties / sports day. 

Week 7 
All About Me 

27/8 - 30/8 

Summer is a perfect time for kids to explore interests and discover more 
about themselves and their community. They can learn about 
themselves and explore new skills they have. Fun activities, such as 
tactile name writing or simple crafts, make learning enjoyable and helps 
kids connect with each other.  

 

Age:  
Class suitable for study K1 or K2 after summer 
適合於暑假後升讀 K.1 & K.2 學生  

 
Dates & Time 
星期二至星期五 Tuesday to Friday (每堂兩小時)  

9:00am - 11:00am / 11:00am - 1:00pm / 3:15pm - 5:15pm  
 

Fees: $1800 per week  
*Summer package $11800 (7 weeks / 28 sessions)  
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English STEM Summer Class 

This course is catered for children who are attending  
K.3 in September 2024 or Primary 1.  
English STEM Summer Class will give your child the 
opportunity to get involved and to use their imagination 
by exploring one main theme each week. Children will be 
encouraged to interact with others and make decisions 
as a whole group. 
This is an activity-based course designed to help 
students to develop confidence and spoken English 

proficiency in an informal, language-rich environment within a relatively short 
period of time. The course is run in the form of an intensive activity camp, in 
which the problem-based or task-based approach to language learning and 
practice will be adopted.  
In addition; children will take home a special handcrafted decoration as well as 
learn more about design, construction and engineering techniques. 

 
 
English STEM Summer Class 是為準備升讀 K.3 或小學一年級學生而設，內容

以遊戲形式上課，目的是提升學生運用英語的能力及信心，在課堂內學生

將全面運用英語作溝通。另每堂 1.5 小時學生會參與 ‘STEM Work’ 科學和

工程，提高小朋友的創造力、科學常識、手部肌和基本工程技巧，學習電

流、摩打基本機械和動力原理以刺激對周圍的事物的好奇心，啟發思維和

思考。 
Age:  
5 years or above 
 
Date & Time 
Tue & Thur or  
Wed & Fri 
10:30am – 1:00pm  
(2.5 hours) 

Week 1: 16/7-19/7 
Week 2: 23/7 -26/7 
Week 3: 30/7-2/8 
Week 4: 6/8 -9/8  
Week 5: 13/8 -16/8 
Week 6: 20/8 -23/8 
Week 7: 27/8 -30/8  
 
Fees: $1080 (per week 2 sessions)   



 7

暑期英語課程  

Summer English Programme  
 
 
Jolly Phonics / Cambridge English (YLE) Preparation class / Storyland / 
Trinity Graded Exam (GESE) / Miss Sally’s Sing and Dance / Drama Class  
*Get 10% discount joining two courses on the same day!  
同一天報讀兩個課程可享 10%優惠!      
                                                                 

Jolly Phonics Workshop 

 ‘Jolly Phonics’ is a systematic phonics programme 
which is designed to teach children to read. Your child 
will learn the 42 sounds of the English language, rather 
than the alphabet. He/she will be taught the letter 

sounds then taken through the stages of blending and segmenting words to 
develop reading and writing skills. This will help benefit your child to achieve 
full pronunciation of whole words.  
This programme includes sound sheets, auditory training, reading books, 
writing and spelling tests. We will provide a workbook which your child will 
use each lesson.  
A variety of other resources/materials to engage your child will be used such 
as; puppets, visual aids, puzzles, games, Jolly songs and story books to help 
reinforce the phonic sounds. The interactive nature of learning Jolly Phonics 
makes it fun for kids. 
‘Jolly Phonics’ 為閱讀和寫作打好全面基礎 

Jolly Phonic 使用了合成拼音的字母及發音教學方法，既有趣能運用多種感

官，讓兒童能學會如何用字母發音來朗讀和寫出單詞。 

學習 Jolly Phonics 能學會字母的發音、學習字母的寫法、拼音發音、識別

單詞的發音及拼寫 tricky words. 
Age: 
3 years or above   
 

Date & Time: 
(Tue) 4:00pm - 5:00pm  
16/7, 23/7, 30/7, 6/8, 13/8, 20/8, 27/8 
 

(Wed) 5:30pm - 6:30pm  
17/7, 24/7, 31/7, 7/8, 14/8, 21/8, 28/8 
 

Fees: 
$2188 (7 sessions) *Includes Jolly Phonics workbook.  
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Cambridge English (YLE) Preparation class 
劍橋英語考試證書課程預備班 
‘Cambridge English (YLE)’ are known and recognised by schools, universities, private 
and public sector employers all over the English-speaking world. Cambridge English is a 
Young Learners (YLE) exam for children between the ages of four and twelve. These 
exams will encourage your child to learn English from an early age and create a positive 
attitude to language exams. Kids Playhouse has a (Starters, Movers, Flyers) programme 
for children aged 4 years & above. Success in Cambridge English exam provides you with 
an internationally recognised certificate showing the level you have attained in English. 
考試分為三個級別— 基礎考試第一級（Starters）、第二級（Movers）、第三級（Flyers），以便

學童了解進度，增強學習動機。在本課程，你的孩子將會： 

全面練習聽、講、讀和寫等四大核心技巧 

增強運用英語會話的信心 

認識及練習字母、讀音及句子，令發音更加準確 

為劍橋英語考試作好準備 

Age: 
4 years or above (適合於暑假後升讀 K.2 or K.3學生) 

Date & Time: 
(Tue) 16/7, 23/7, 30/7, 6/8, 13/8, 20/8, 27/8 
5:30pm - 6:30pm  
(Thur) 18/7, 25/7, 1/8, 8/8, 15/8, 22/8, 29/8  
2:30pm - 3:30pm  
(Fri) 19/7, 26/7, 2/8, 9/8, 16/8, 23/8, 30/8 
5:30pm - 6:30pm  
Fees:  
$ 2188 (7 sessions) +Cambridge Exercise Book $298 
 

Trinity Graded Exam in Spoken English (GESE) 
聖三一英文口語考試證書課程     
聖三一英文口語考試是具聲望及國際認可的考試。學生會與來自英國的考官進行單對

單的會話，從而測試學生的英語運用能力! 

Kids Playhouse Trinity (GESE) 課程範圍將會針對聖三一英文口語考試，導師會以遊戲

活動形式進行會話練習及聆聽測驗，讓學生能流暢及準確地運用英語，為評核考試作

好準備。(GESE)考試內容: 自我介紹、問候、對話、特定題目之演說，考官會透過考生

的談話內容，測試對英文詞彙和文法的認知及運用能力及對日常生活之表達能力作評

分！*年滿 4歲可報考 Grade 1，為小學入學面試作好裝備! 

Age: 
3.5 years or above 
Date & Time: 
(Thur) 18/7, 25/7, 1/8, 8/8, 15/8, 22/8, 29/8 
4:30pm - 5:30pm  
(Fri) 19/7, 26/7, 2/8, 9/8, 16/8, 23/8, 30/8  
3:30pm - 4:30pm  
Fees:  
$ 2188 (7 sessions) + Talking Trinity Exam Book $228 
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Miss Sally’s Sing and Dance 
‘Miss Sally’s Sing and Dance’ programme consists of 7 sessions which 
includes a variety of meaningful musical activities. Children will have the 
opportunity to create music with the use of musical instruments, following 
different beats and rhythm. This course will enhance your childs’ level of 
confidence to project his/her singing voice as well as improve English 
pronunciation. 
 
Age: 
2.5 years and above 
 

Date & Time: 
(Wed) 17/7, 24/7, 31/7, 7/8, 14/8, 21/8, 28/8 
4:00pm - 5:00pm 
 

Fees: 
$ 1388 (4 sessions)  
Summer Package $2188 (7 sessions)  
 
  
 

Storyland  
This course is for children aged 2 years or above, it is specifically designed for 
children that share a passion for reading and creative Art. Your child will be able to 
enjoy listening to our fun pop-up books, classic fairy tales and books which include 
special sound effects. This can help boost your child’s auditory development and 
communication skills. Our discussion time can create an open space for your child 
to use and expand his/her English vocabulary. We will include Art & crafts 
activities to give your child the chance to become more expressive and creative! 

‘Storyland’ 是培養孩子喜愛閱讀英語課本的計劃。 

課堂裏導師會和孩子看不同的英文故事繪本，並配合字咭、遊戲及手工，加強學

生對故事記憶及認識故事內的字彙，學生可以選取喜愛的書本閱讀，導師亦會從

旁協助。 
Age: 
2 years or above  
Class suitable for study PN or K1 after summer 
 

Date & Time: 
(Tue) 16/7, 23/7, 30/7, 6/8, 13/8, 20/8 
2:30pm - 3:30pm / 5:30pm - 6:30pm 
 

(Thur) 18/7, 25/7, 1/8, 8/8, 15/8, 22/8 
2:30pm - 3:30pm / 5:30pm - 6:30pm 
 

Fees: 
$ 1388 (4 sessions)  
Summer Package $1800 (6 sessions)  
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Cooking Party 
Kids love to get messy and always want to help in the kitchen! 
This course is designed for kids aged 3 and above. 
This summer your child can have a lovely time at Kids Playhouse learning the basic 
steps necessary to make their favourite foods.  
Your child will be able to feel and explore a variety of food textures thus enhancing 
your child’s sensory development. 
They will mix, measure and follow basic recipes to make delicious treats. 
Age: 
3 years and above  
 

Date & Time: 
(Sat) 27/7, 10/8, 24/8 
3:00pm - 5:00pm  
 

Fees: 
$ 450 (per session)  
Summer package $1288 (3 sessions)  
*注意: 二人同行優惠計劃須參加三天課程才可使用! 
The ‘Bring a friend’ discount offer is only applicable if you join 3 sessions. 

 
 

‘Stage Right’ Drama Class  
Welcome to ‘Stage Right’ Drama! Youth Theatre produces fun and Educational 
workshops. This Summer our Drama teacher will work with a theme and a set of 
performance skills.   
Stage Right Drama aims to: 
*Maximize enjoyment whilst exploring theatre fundamentals. 
*Focus on the extrovert and empower the introvert. 
*Develop skills for life such as teamwork, clarity of expression,  

confidence and positive social behaviour.  
*Develop knowledge and passion for theatre. 
Age: 
3 years and above  
 

Date & Time: 
1st term (Tue & Thur)  
16/7, 18/7, 23/7, 25/7, 30/7, 1/8 
4:30pm - 5:30pm / 5:30pm - 6:30pm 
 

2nd term (Tue & Thur) 
6/8, 8/8, 13/8, 15/8, 20/8, 22/8 
4:30pm - 5:30pm / 5:30pm - 6:30pm 
 

Fees: 
$ 2088 per term (6 sessions)  
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 Summer Baby Playday (English class) 

 ‘Summer Baby Playday’ is targeted for babies 10 months or above. Our aim is to 
provide a warm and stimulating environment for your child via activities such as 
music, songs, games, story telling, messy play and baby tea time. Your child will 
have the opportunity to make new friends and more importantly develop 
self-confidence and love for learning. Our playgroup is a great way to create a bond 
between each Parent and Child. 
 
Age: 
10 months or above 
 

Date & Time: 
(Fri) 19/7, 26/7, 2/8, 9/8, 16/8, 23/8, 30/8 
9:00am – 10:15am 
Fees: 
$ 1680 (4 sessions) / $2800 (7 sessions) 
 
 

(Tue) 6/8, 13/8, 20/8, 27/8 
2:30pm - 3:45pm  

Fees: 
$ 1680 (4 sessions)  
 
 
 
 
 

 
 

 

               幼稚園入學面試班  
        Kindergarten Interview Preparation Class  
 

「 幼稚園入學面試班」，是為準備參加幼稚園K.1入學面試幼兒而設。 

課程重點 : 提高幼兒獨立能力、讓幼兒在面試時表現自信，能應付獨

立入學面試。課程以遊戲為主導，透過遊戲加強訓練幼兒面試禮儀、

聽從指令、語言表達、肢體動作、生活常識、理解能力及觀察力。 

*上課語言: 英語及廣東話 

*上課日期: 2024年9月 

*參加幼稚園入學面試班學生須滿兩歲及獨立上課。 
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 ‘Little Starseed’ 親子遊戲小組 

(暑期體驗課) 

 

快樂家長、快樂孩子，你想教出一個快樂孩子嗎？ 

 

‘Little Starseed’ 親子遊戲小組 (廣東話)，讓父母像孩子一樣，一起探

索世界。課程目標：透過課堂活動，給予幼兒最切合的輔助，以促進

其身心健康發展，建立和諧健康的親子關係。依據幼兒期的發展進行

不同的遊戲活動，培養社交能力和情緒發展；幫助幼兒建立自理能；

發展大、小肌肉能力、語言能力和基本認知概念，為幼兒在入學前作

好準備，透過每堂活動及教師互動，讓幼兒進行體能遊戲、美術創作、

音樂律動、語言活動、感官遊戲以刺激腦部發展。啟發思維、與人建

立關係、發展潛能、幫助幼兒與家長建立良好親子溝通。  
 

課程特點: 幼兒需由一位成人陪同參與，以達至親子共樂。 

導師會於課堂上和家長分享幼兒管教和育兒心得，每堂設討論時間作

課堂總結照顧家長所需。  
 

課程導師：Miss Olivia 香港教育大學幼兒教育榮譽學士，擁有多年任

教 PN - K3 教學經驗，曾任特殊教育工作員。 

對象: 12 個月以上幼兒 
日期及時間: 

第一期 

(星期四) 

11/7, 18/7, 25/7, 1/8 
3:45pm - 4:45pm  
 

學 費: 

$ 1380 (4 堂) 
 

第二期 

(星期四) 

8/8, 15/8, 22/8, 29/8 
3:45pm - 4:45pm  
 

學 費: 

$ 1380 (4 堂) 

*Summer Package $2680 (兩期 8堂) 
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幼兒普通話暑期課程 
幫助學生打好基礎，提升語文能力，讓孩子愛說普通話 
 

*普通話拼音班 

*GAPSK 幼稚園普通話水平測試 

 

*GAPSK 幼稚園普通話水平測試考試班 
GAPSK 普通話水平考試於 2004 年由北京大學語文教育研究所研發並提供專業的

學術支援，考試是專為幼稚園及中小學生掌握和運用普通話的規範程度和熟練程

度而設立。幼稚園分初、中和高三級考試，範圍包括聽、說、讀、寫各種能力。

通過考試，學童可以瞭解自身的普通話能力，家長更可儘早確定孩子的學習目

標，為升讀小學做好充分準備。 

Week 1 16/7 - 19/7  Week 5 13/8 - 16/8  

Week 2 23/7 - 26/7 Week 6 20/8 - 23/8 

Week 3 30/7 - 2/8 Week 7 27/8 - 30/8 

Week 4 6/8 - 9/8 
 

 

 
日期及時間 

(星期二至星期五)  

10:00am - 11:00am / 11:15am -12:15pm  
 
學 費: 
$ 600 (每星期兩堂)  
$ 1080 (每星期四堂)  
 
 

普通話拼音班 
從最基本的聲母、韻母、聲調入手，掌握最基礎的語音知識，為學好

普通話奠定根基。課程內容:教授漢語拼音、聲母、韻母和聲調的拼讀

及認識詞語和句子，適合即將升讀普教中小學學生。 

 

*課程備有多個上課時段，星期二至星期六，家長請與我們聯絡安排上

課時間! 
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‘SIX Bricks’ - 六色積木創意課程 

 

 

樂高 Lego - Six Bricks  

讓孩子 [玩] 出五大關鍵能力! 
 
 

 

專注  溝通技巧 合作精神  情緒表達  邏輯數理 
透過有趣和簡短的活動，讓孩子練習記憶力，動作能力，創造力。課程有

助孩子提升認知和抽象概念培養大小肌肉運動創造力及短期記憶力多元發

展。 
 

六色積木起源…  
六色積木源自於南非非牟利組織「關懷教育」(Care for Education) 

一群老師所發展，他們期望可以運用最經濟、簡便的工具來啟發兒童的人 

發展。孩童透過實體操作得到經驗、從而學習在人際間互動及處理情緒。

透過遊戲中學習，有助於發展大小肌肉動作、認知、記憶、語言、專注力、

解難、創意社交能力及數理等活動。透過有趣和簡短的活動，讓孩子練習

記憶力、動作能力及創造力。課程有助孩子提升認知和抽象概念培養大小 

肌肉運動創造力及短期記憶力多元發展。 
 
對 象:  

3 歲以上兒童  

(適合於暑假後升讀幼稚園 K.1 或 K.2 學生參加) 

 
日期及時間:  

(星期二) 16/7, 23/7, 30/7, 6/8, 13/8, 20/8 

3:30pm - 4:30pm / 5:30pm - 6:30pm  
 
(星期三) 17/7, 24/7, 31/7, 7/8, 14/8, 21/8 

4:30pm - 5:30pm / 5:30pm - 6:30pm  
 
學 費: 
$1988 (6 堂)  
 
參加課程贈送 Lego 六色積木乙盒，價值$220 
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幼兒入學面試體驗班  
 

「幼兒入學面試體驗班」為 2025 年入讀幼兒園及幼稚園之幼兒及家長而

設。課程目的是讓家長透過課堂內活動，幫助家長了解面試模式為幼兒入

學面試前作好準備。 

 

課程內容:  

1. 學習面試禮儀  

2. 認識面試模式 

3. 模擬面試實習  
 

日期及時間:  

Class A  
(星期一) 5/8, 12/8 2:45pm - 4:00pm 

學 費: 

$880  
 

Class B 
(星期一) 19/8, 26/8 2:45pm - 4:00pm 
學 費: 

$880   
*幼兒每次上課可由兩位成人陪同! 

 

 

導師:  

劉詠詩老師 (Miss Lau) - 畢業於香港教育學院幼兒教育學系、基督教教育碩士、

英國倫敦聖三一音樂學院鋼琴演奏文憑、美國 6A 品格教育講師、教師發展日資

培訓導師、主講家長教育。Miss Lau 擁有多年豐富教學經驗，曾任職學校老師及

主任，多年教授嬰幼兒、幼兒入學面試及小一入學面試班課程，了解學校選擇學

生準則，幫助不少學生考獲心儀學校，現育有一子一女。 

Miss Lau 認為每一個孩子都是獨特的禮物，父母要擁抱孩子，讓孩子成為最好的

自己。 
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小一入學面試綜合班 (增潤課程) 
課程適合於暑假後升讀幼稚園 K.3 學生參加 

【小一入學面試綜合班】課程集合德育、遊戲、常識及入學面試技巧，

透過不同主題，配以適切、富趣味、生活化、競技、問答比賽遊戲等

活動，激發兒童學習興趣和培養兒童正確學習態度，豐富學習經驗，

為入學面試作好準備！ 

【小一入學面試綜合班】課程能讓孩子… 
 

 

- 增強表達能力 

-培養好品格、提升個人自信 

-增強創作及欣賞事物的能力 

-學習解決問題 

-學習遊戲規則、聽從指令 

 

 

課程內容： 

1. 主題式學習，深化幼兒對日常生活的認知 

2. 通過圖片，加強幼兒在四素句的練習 

3. 連接詞的運用 

4. 處境解難 

5. 創意故事 

6. 面試禮儀 

7. 時事常識 

8. 中英文認字 

9. 邏輯思維 

10.小組遊戲、小組及個人模擬面試 

 

日期及時間: 

(星期一)  

8/7, 15/7, 22/7, 29/7, 5/8, 12/8, 19/8, 26/8 
4:30pm - 5:45pm / 5:30pm - 6:45pm 
 

學 費: 
$ 3360 (8 堂) 
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Little Masterhand 手作家 - 暑期美術課程 

繪畫是孩子們最直接最天然表達自己的情緒和行為，Little Masterhand 的愉

快教學是讓孩子懂得透過美術，學習如何去建立自己的創意，提升表達自

己的想法，從而加強他們的繪畫基本技巧，培養愛心和審美的角度。美術

課除了有繪畫單元更會加添立體創作及陶藝，讓孩子全面接觸美術的領域。 

 

德國美術教學創意畫班+立體手工班 

對 象: 2.5 歲以上兒童 

日期及時間:  

(星期二) 16/7, 23/7, 30/7, 6/8, 13/8, 20/8, 27/8 

3:30pm - 4:30pm / 4:30pm - 5:30pm / 5:30pm - 6:30pm 
 

(星期四) 18/7, 25/7, 1/8, 8/8, 15/8, 22/8, 29/8 

2:30pm - 3:30pm / 3:30pm - 4:30pm / 4:30pm - 5:30pm 
以上時間選 4 堂或 7 堂 

學 費: $1160 (4 堂) / $1880 (7 堂)             
 

水墨畫班  
對 象: 4 歲以上兒童 

(星期四) 18/7, 25/7, 1/8, 8/8, 15/8, 22/8, 29/8 

5:30pm - 6:30pm 
以上時間選 4 堂或 7 堂 

學 費: $1160 (4 堂) / $1880 (7 堂)             
 
   
                              

  

右腦記憶遊戲認字課程 
【認字】是每個孩子成長時面對的課題，要讓小朋友成功及學得開心，我

們會利用記憶法啟發小朋友認讀文字！<右腦記憶認字課程> 是透過記憶

法認中文字，提升小朋友專注力、培養對中國語文的興趣及減輕讀書壓力! 

對 象:   

三歲以上兒童 (課程適合於暑假後升讀幼稚園學生參加) 

 
日期及時間:  

(星期五) 12/7, 19/7, 26/7, 2/8, 9/8, 16/8, 23/8, 30/8 

2:30pm - 4:00pm / 3:00pm - 4:30pm / 3:30pm - 5:00pm  
4:00pm - 5:30pm / 4:30pm - 6:00pm / 5:00pm - 6:30pm 
 

學 費 : $1320 (4 堂)  *課程需購買單元書$70  
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Summer Art Party – LET’S GET MESSY  
 

 

 

 
 

 

 

 

Activites:  

- Storytelling 故事聆聽 

- Music 音樂活動 

- Games 遊戲 

- Fun with clay / painting 創意黏土製作/水彩畫 
                                     

Age: 
2.5 years and above 
 
Date & Time: 
(Fri) 19/7, 26/7, 2/8, 9/8, 16/8, 23/8, 30/8 
4:30pm – 6:30pm  
 
Fees: 
$ 450 (per session) 
$ 1288 (3 sessions) 
Summer Package $2800 (7 sessions)  
 
 
*注意: 二人同行優惠計劃須參加三天課程以上才可使用! 
The ‘Bring a friend’ discount offer is only applicable if you join 3 sessions or more! 
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        兒童健腦跆拳道 (Taekwondo) 

「兒童健腦跆拳道」糅合了美國的健腦操原素，把動作融入了傳統的

跆拳道訓練中，不但有助小朋友骨骼生長，更可刺激兒童的腦部發展。

訓練中除了教授禮貌、服從與紀律這些跆拳道基本知識之外，更有套

拳及踢靶等練習，學識自我保護，增強自信心。 

 

樂武跆拳道會館長: 袁永宗館長 

韓國國技院 Taekwondo Master 

世界跆拳道總部國技院黑帶七段 

世界跆拳道聯盟國際裁判 (品勢) 

曾獲全港品勢賽三屆冠軍及代表 

香港參加海外賽，多名接受袁教 

練訓練的學員亦屢獲各大賽事獎 

項。 

Kids Playhouse would like to introduce our Taekwondo programme 
conducted by our 7th Degree Blackbelt, Master Yuen Wing Chung. Children 
will learn basic Taekwondo skills and be introduced to martial arts discipline 
through team exercises and games. Our classes are jam packed with energy 
and joy, children can stay fit through taekwondo practices. Taekwondo can 
teach children self-defence, discipline as well as help improve self esteem.  
對 象:  

三歲以上兒童 
 

日期及時間:  

(星期五) 3:30pm - 4:30pm / 5:30pm - 6:30pm 

12/7, 19/7, 26/7, 2/8, 9/8, 16/8, 23/8, 30/8 
 

(星期六) 1:00pm - 2:00pm / 2:00pm - 3:00pm 

13/7, 20/7, 27/7, 3/8, 10/8, 17/8, 24/8, 31/8 
選擇上課日期及時間 
 

學 費: 

$ 800 (4 堂)  $1080 (6 堂)  $1280 (8 堂)             

*課堂由樂武跆拳道會高級教練授課! 
上課服飾 : 暑期班學員可穿著運動服上課 
*「兒童健腦跆拳道」為延續課程，學員會按學習進度報考每年的色帶
晉升考試。 
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Fun in the Sun 暑期兒童游泳班 
 

 

 

 

 

游泳是孩子必須學懂的求生技能。早期習泳除能讓孩子建立自立能力

及集中力，更能促進他們的智力發育及提高耐寒和抗病的能力。 

Kids Playhouse 與泳能游泳會合辦暑期兒童游泳班，今個夏天就讓你的

孩子接觸游泳，愛上游泳，使之成為終身受益的運動。 

 

 

 

 

 

兒童游泳班 

地點 :  

將軍澳游泳池 

*課程備有

多個上課時

段，家長請

與我們聯絡    

安排上課時

間。 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
*注意: Kids Playhouse 暑期優惠計劃不適用於游泳班! 
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Kids Playhouse Summer Programme 2024 Enrollment Form 

Student’s Name 
學生姓名 （English 英文）                      （Chinese 中文） 

Date of birth 

出生日期  
Age 
年齡  

Sex 
性別  Boy 男  /  Girl 女 

Parent’s Name 
家長姓名  

Mobile No. 
     手提電話 

 

Email 電郵 :  

Person to contact of emergencies 緊急聯絡人: 

    Name 
    姓名 

 Phone No.  
      聯絡電話 

 

Programme(s) Selected 所選之課程及時間: 
 

 Ready for school   
Date:                                   Time:                          ($           ) 
 Little Starseed 親子遊戲小組   
Date:                                   Time:                          ($           ) 
 Summer Baby Playday   
Week:                                   Time:                          ($           ) 
 Summer School ‘Build Up’   
Date:                                   Time:                          ($           ) 
 Miss Sally’s Sing & Dance  
Date:                                  Time:                       ($           ) 
 English STEM Summer Class  
Date:                              Time:                       ($           ) 
 Storyland  
Date:                              Time:                       ($           ) 
 Stage Right Drama Class  
Date:                              Time:                       ($           ) 
 Cooking Party 
Date:                           
 Jolly Phonics 

   Time:                       ($           ) 

Date:                              Time:                       ($           ) 
 Trinity (GESE)   
Date:                              Time:                       ($           ) 
 Cambridge English (YLE) Preparation class 
Date:                                  Time:                     
 GPASK 幼稚園普通話水平測試預備班 

  ($           ) 

Date:                                  Time:                       ($           ) 
 Little Masterhand 德國美術教學創意畫班+立體手工班  
Date:                                  Time:                       ($           ) 
 Summer Art Party   
Date:                                  Time:                       ($           ) 
 右腦記憶認字課程 
Date:                           
 小一入學面試綜合班 

   Time:                        ($           ) 

Date:                                  Time:                       ($           ) 
 幼兒入學面試體驗班   
Date:                                  Time:                       ($           ) 
 SIX Bricks 六色積木創意課程   
Date:                                  Time:                       ($           ) 
 兒童健腦跆拳道班 (Taekwondo)   
Date:                                  Time:                       ($           ) 

                                                                                                                              

 I agree for Kids Playhouse to upload my child’s photographs/video onto the official Kids Playhouse 
website/ facebook page. 我同意 Kids Playhouse 將我的子女上課活動相片，上載於 Kids Playhouse 學校網頁

及 facebook 專頁。 

Parent’s signature 家長簽署 :                                 Date 日期 :                         


